
BOA.0002.2.5.2025 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR V/25 

z XIV sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 24 kwietnia 2025 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

XIV sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 29 maja 2025 r.  

o godz. 16.00 a zakończono o godz. 19.05 , tego samego dnia. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Drgas 

2. Tomasz Fliger 

3. Magdalena Konieczna 

4. Szymon Kowalewicz 

5. Szymon Krawczyk 

6. Krzysztof Matuszak 

7. Jacek Piechocki 

8. Kamil Pogorzelczyk 

9. Paweł Prętki 

10. Karol Pściuk 

11. Maciej Ratajczak 

12. Jacek Siminiak 

13. Monika Świerkowska 

14. Bernadeta Werner 

15. Jolanta Wiśniewska 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Zastępca Burmistrza- Ryszard Napierała 

2. Radny Powiatu Szamotulskiego Sławomir Chamczyk 



3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

6. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w roku 2024. Ref. Podinsp. I. Nowak 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. Ref. CUS 

10. Informacja o funkcjonowaniu Centrum Usług Społecznych w Pniewach. Ref. 

CUS 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Pniewy na lata 2025-2027 (druk 103/25, opin. Kom. OKiSS) 

CUS 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Pniewy na 

lata 2025- 2030 (druk 104/25, op. Kom. OKiSS) CUS 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części 

wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 

368 Międzychód – Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i 

Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku  (druk 105/25, op. Kom. 

RG) Kierownik J. Korpik 



14. Podjęcie uchwały w sprawie  informacji z realizacji „Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032” za 

rok 2024 (druk 106/25, opin. Kom. RG)Starszy Insp. J. Czepczyńska 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie "Aktualizacji Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych (WPRIMU) 

na okres od maja 2025 do grudnia 2026 roku Pniewskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego Sp. z o.o. w Pniewach" (druk 107/25, opin. Kom. RG) Kierownik M. 

Wieczorek 

16. Podjęcie uchwały  o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w 

drodze inkasa (druk 108/25, opin. Kom. BiF) Kierownik M. Wieczorek 

17. Podjęcie uchwały  o zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych o 

zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 109/25, op. Kom. BiF) Skarbnik  

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 110/25, 

op. Kom. BiF) Skarbnik  

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 111/25, op. K. BiF) Skarbnik  

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia XIV sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Zastępcę Burmistrza Ryszarda Napierałę, Radnego 

Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz 

wszystkich obserwujących obrady online.  

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  



Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność  13, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XIII sesji.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 13, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

tak (13) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Drgas, Jacek Siminiak 

 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 



Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że wpłynął pisemny wniosek 

dotyczący porządku obrad. 

Wniosek Burmistrza o wprowadzenie zmian w porządku obrad- projekt uchwały 

ROD- druk 112/25 

Zastępca Burmistrza Ryszard Napierała zabrał głos przedstawiając projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o wprowadzenie projektu uchwały- druk nr 112/25 do porządku 

obrad..  

 

Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 1, wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Szymon Krawczyk, 

Krzysztof Matuszak, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

nie (1) 

Jacek Piechocki 

wstrzymuję się (1) 

Maciej Ratajczak 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Drgas, Jacek Siminiak 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są zapytania. 

Pytanie zadał Radny Krzysztof Matuszak do którego odniósł się Przewodniczący 

Rady Paweł Prętki.  

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że wniosków nie 

złożono.  

Radny Jacek Piechocki przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 

 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2024.  

Prezentację omówiła Podinspektor Iwona Nowak 

 

O godz.16.20 przyszedł Radny Jacek Siminiak. 

 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok.  

Informację przedstawiła Dyrektor CUS w Pniewach Bernadeta Markiewicz. 

Pytanie zadał Radny Krzysztof Matuszak. 

 

10. Informacja o funkcjonowaniu Centrum Usług Społecznych w Pniewach.  

Informację przedstawiła Dyrektor CUS w Pniewach Bernadeta Markiewicz. 

Głos zabrali Radni Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Bernadeta Werner oraz 

Paweł Prętki. 

 

O godz. 17.07 Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę. 

Wznowiono obrady o godz. 17.20 

Sprawdzono kworum. 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Pniewy na lata 2025-2027 (druk 103/25)  

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS Bernadeta Markiewicz. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Jolanta Wiśniewska 

przedstawiła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Pniewy na lata 2025-2027 (druk 103/25, opin. Kom. OKiSS) CUS.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 12, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

tak (12) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Szymon Krawczyk, 

Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Drgas, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XIV/102/25 

w sprawie „Przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Pniewy na lata 2025” 

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

 

 
12.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w 



Gminie Pniewy na lata 2025- 2030 (druk 104/25) 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS Bernadeta Markiewicz. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Jolanta Wiśniewska 

przedstawiła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Pniewy na 

lata 2025- 2030 (druk 104/25, op. Kom. OKiSS) CUS.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 12, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

tak (12) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Szymon Krawczyk, 

Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Drgas, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR XIV/103/25 

w sprawie „Przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Pniewy na lata 

2025- 2030” 

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu 

 

 



13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu 

własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej 

nr 368 Międzychód – Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej 

i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku  (druk 105/25) 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Jacek Korpik. 

 

Radny Szymon Krawczyk wyszedł o godz. 17.53 

 

W dyskusji udział wzięli: 

- Jacek Piechocki, 

- Karol Pściuk, 

- Jolanta Wiśniewska,  

- Bernadeta Werner, 

- Szymon Kowalewicz, 

- Paweł Prętki 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Jacek Siminiak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

Ponownie sprawdzono kworum. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części 

wkładu własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 

368 Międzychód – Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i 

Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku (druk 105/25, op. Kom. 

RG) Kierownik J. Korpik.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 8, nie: 0, wstrzymuję się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (8) 



Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Jacek Piechocki, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak 

wstrzymuję się (3) 

Kamil Pogorzelczyk, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR XIV/104/25 

w sprawie „Udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 368 Międzychód – 

Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku” 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie informacji z realizacji „Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 

2032” za rok 2024 (druk 106/25) 

 

Projekt uchwały przedstawiła Starszy Inspektor Justyna Czepczyńska. 

 

Radny Karol Pściuk o godz. 18.13 opuścił salę. Wrócił o godz. 18.15 

 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jacek Siminiak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie informacji z realizacji „Programu usuwania azbestu i 

wyrobów zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032” za rok 2024 

(druk 106/25, opin. Kom. RG)Starszy Insp. J. Czepczyńska.  

 



Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Jacek Piechocki, Kamil 

Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

 

UCHWAŁĘ NR XIV/105/25 

w sprawie informacji z realizacji „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032” za rok 2024 

 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie "Aktualizacji Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

(WPRIMU) na okres od maja 2025 do grudnia 2026 roku Pniewskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Pniewach" (druk 107/25). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Starszy Inspektor Justyna Czepczyńska. 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Jacek Siminiak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie "Aktualizacji Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych (WPRIMU) na 



okres od maja 2025 do grudnia 2026 roku Pniewskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego Sp. z o.o. w Pniewach" (druk 107/25, opin. Kom. RG) Kierownik M. 

Wieczorek.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Jacek Piechocki, 

Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek 

Siminiak, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

 

UCHWAŁĘ NR XIV/106/25 

o zmianie uchwały w sprawie "Aktualizacji Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych (WPRIMU) na okres 

od maja 2025 do grudnia 2026 roku Pniewskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego Sp. z o.o. w Pniewach"  

 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 



poboru opłaty w drodze inkasa (druk 108/25) 

 

Projekt uchwały przedstawiła Starsza Inspektor Justyna Czepczyńska. 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty 

w drodze inkasa (druk 108/25, opin. Kom. BiF) Kierownik M. Wieczorek.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Jacek Piechocki, 

Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek 

Siminiak, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

 

UCHWAŁĘ NR XIV/107/25 

o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze 

inkasa. 

 



 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób 

fizycznych o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 109/25) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych .(druk 109/25, 

op. Kom. BiF) Skarbnik.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Jacek Piechocki, Kamil 

Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

 

 



UCHWAŁĘ NR XIV/108/25 

o zmianie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego i podatku rolnego od osób fizycznych o 

zmianie uchwały budżetowej na rok 2025. 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 110/25) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

O godz. 18.22 salę opuścił Radny Tomasz Fliger. Wrócił o godz. 18.24 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 110/25, op. Kom. 

BiF) Skarbnik.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Jacek Piechocki, Kamil 

Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 



 

UCHWAŁĘ NR XIV/109/25 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 111/25). 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 111/25, op. K. BiF) Skarbnik.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, Jacek Piechocki, Kamil 

Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

 



UCHWAŁĘ NR XIV/110/25 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy na lata 2025-

2034 

 

 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie 

stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na 

obszarze Gminy Pniewy dotacji celowych z budżetu Gminy Pniewy, 

sposobu ich rozliczania i kontroli wykonywania zleconych zadań. (druk 

112/25, op.Kom. OKiSS) 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Ryszard Napierała  

Głos zabrał Radny Jacek Piechocki do czego odniósł się Zastępca Burmistrza. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie 

stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na 

obszarze Gminy Pniewy dotacji celowych z budżetu Gminy Pniewy, sposobu ich 

rozliczania i kontroli wykonywania zleconych zadań. (druk 112/25, op.Kom. 

OKiSS).  

 

Wyniki głosowania 

tak: 3, nie: 4, wstrzymuję się: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

tak (3) 

Szymon Kowalewicz, Paweł Prętki, Jacek Siminiak 

nie (4) 

Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Maciej Ratajczak, Bernadeta Werner 

wstrzymuję się (4) 

Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Karol Pściuk, Jolanta Wiśniewska 



NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Monika Świerkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła 

uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie stowarzyszeniom 

ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy Pniewy 

dotacji celowych z budżetu Gminy Pniewy, sposobu ich rozliczania i kontroli 

wykonywania zleconych zadań. 

 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Jacek Siminiak odniósł się do odpowiedzi w sprawie termomodernizacji, 

jaką otrzymał oraz do modernizacji ul. Krótkiej w Pniewach. 

 

O godz. 18.43 salę opuścił Radny Kamil Pogorzelczyk, wrócił o godz. 18.45 

Głos zabrał Radny Jacek Piechocki. Zapytał o straty gminy z powodu 

termomodernizacji oraz ewentualne wystąpienie z pozwem o odszkodowanie. 

 

22. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Karol Pściuk poinformował o szerzeniu się ksenofobii skierowanej w stosunku 

do zamieszkujących na terenie gminy obcokrajowców. 

Radny Jacek Piechocki zaapelował, by w niebezpiecznych sytuacjach reagować i 

informować odpowiednie służby. 

Głos zabrała również Radna Bernadeta Werner. 

Radny Tomasz Fliger opuścił salę o godz. 18.59 

 

23. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i XIV sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 


